
ZÁPIS
z 5. zasedání předsednictva UNO

Datum: 2. září  2010
Čas: od 16 hod. jednání předsednictva UNO

Místo: Krajský úřad - zasedací místnost v 10 patře RCO
tel: 737 470 824, Mgr. Vystrčilová

Program zasedání

1. Kontrola plnění úkolů
2. Informace ze sekcí
3. Informace z RV NNO (RV NNO) –viz. výsledek jednání s p. Hakenem
4. Významný projekt 2010, PN a kofinancování
5. Konference o daňových asignacích organizovaná UNO: Prosíme členy  předsednictva o informaci, zda

nejsou  v kontaktu  s odborníkem  na  daňové  asignace  především  v ČR,  na  Slovensku  a  HLAVNĚ
v Polsku,  ale  i  v dalších  zemích  (Maďarsku,  Slovensku,  Litvě  a  Rumunsku),  případně  v  Itálii  či
Španělsku  (zde  jsou  však  určeny  pouze  k  financování  církví).  Potřebujeme  už  teď  znát  jména
přednášejících  a  jejich  finanční  požadavky,  protože  plánujeme  v říjnu  požádat  o  grant  na  pořádání
konference.

6. Vyúčtování projektu VP 2009
7. Semináře na podzim 2010
8. Kotlík
9. Různé

Přítomni: dle prezenční listiny

Pan Rudolf  uvítal  všechny  přítomné,  omluvil  pana  předsedu  Podlahu  ze  zdravotních  důvodů  a
konstatoval, že jsme usnášení schopní a zahájil jednání. 

K bodu 1. – Kontrola plnění úkolů 

Úkol 3/12: Organizace semináře seberealizace a komunikace s médii 
Odpovídá: Šnajdrová
Termín: trvá

P. Šnajdrová se setkala s p. Pošvancovou, která ji informovala o tíživé finanční situaci, která brání
paní senátorce Sehnalové spolufinancovat tento seminář pouze pro Olomoucký kraj. P. Pošvancová
nabídla pouze možnost realizovat seminář s obdobnou tématikou na rozhraní kraje Olomouckého a
Zlínského pro NNO z obou krajů.

Tuto nabídku předsednictvo odmítlo a budeme nadále shánět lektora, který bude finančně dostupný
a dostatečně erudovaný.
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Úkol 1/3: Zřídit možnosti odesílání na mailing listy pro členy UNO dle okresů pro PN
Odpovídá: Pokorný
Termín: splněno
Vystrčilová – dle okresů máme, ještě je potřeba do budoucna dořešit dle sekcí a dle oblastí

Úkol 2/3: Zaslat krátkou verzi projektu konference na Jesenicku
Odpovídá: Sokolová
Termín: splněno,  dán  panem  předsedou  Podlahou  mailem  souhlas  s účastí  Sokolové  na  akci,
prezentovat UNO a spolupráci s NO

K bodu 2. programu – informace ze sekcí UNO 
Olomoucká sekce – p. Beil 

• Dne 19.6. byla schůzka, probíhají přípravy na podzimní kotlík, termín bude 23.9. v kongresovém
sále KÚ

• Rozdány letáky, připraven zvací mail pro zástupce stran a NO s veřejností
• Stále ještě nevyšel bulletin, nutno vyřešit jinak, rychleji
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Sekce pro rodinu – p. Saitzová
• Informace o seminářích co budou – zaslat i na web a do bulletinu
• Výstava jak se žije v OK v souvislosti s projektem
• Nyní řeší další projekt zaměřený na vzdělávání a rekvalifikaci
• Další akce 20.9, dále proběhla akce Týden s rodinami
• Pozvání na otevírání nových prostor dne 10.9.
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Sekce PRKNO – p. Podlaha 
• dle financí UNO dodělat vyúčtování příspěvku na akci Pochod všech generací (asi 3500,- z VP 2010)
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Dobromysl – p. Prokop, p. Vystrčilová
• Schůzka 14.9.  – doplnit Veronika
• Z minula napsáno:
• plánuje se akce na listopad
• Články v tisku ohledně katovny, nic se ale nerozhodne, jelikož budou volby
• Akce Daruj radost 2x – nespokojenost spolupořadatelů s propagací akce, nutno říci jak to chtějí

dělat, byla malá propagace, NO jsou nespokojeny (příspěvek z UNO bude 4000,- z VP 2010)
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

NOSSJ - p. Prokop, p. Vystrčilová
• Schůzka 1.9. – vše ohledně Katovny se bude řešit až po volbách
• Dotaz  –  jestli  naše  semináře  vydávají  akreditovaná  osvědčení  ?  odpověď  –  ne,  pouze

osvědčení o absolvování semináře UNO
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• doplnit Veronika
• Z minula napsáno:
• Pracují na akci od 1. 10. 10 proběhne výstava fotografií Sociální služby očima klientů, která

bude putovní 
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

APNO – p. Kropáč – omluven – informace příště
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Hasičská sekce – p. Vystrčilová
• poděkování na příspěvek na akci Olomoucký drak (4.9.)
• nyní ve spolupráci s hasičskou sekcí organizují další školení pro hospodáře, účetní, starosty a

vedoucí odborných rad mládeže a velitelů,  především o hospodaření,  účetnictví a dotacích
z OK

• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Sociální sekce – p. Sibrová
• P. Podlaha předal mailem dotaz od p. náměstkyně Kubjátové ohledně informací o financích pro

sociální NO, jak to bude sociální sekce řešit, jaké zaujme stanovisko ? Požádal, aby někdo ze
sociální sekce se zúčastnil předsednictva a řekl návrh řešením situace v oblasti financování sociální
oblasti NO 

• P.Panský byl dlouhodobě na pracovní neschopnosti, sekce měla jednu schůzku pod vedením p.
Sibrové, vše je v jejich zápisu

• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

Šumperská sekce – p. Dvořáček
• Probíhá příprava seminářů s firmou Direct Economy na semináře o účetnictví pro NO ve spolupráci

s p. Šnajdrovou
• příprava sekce - akce farmářských trhů – nerealizovány vzhledem k volbám
• Vystrčilová - předány mailem smlouvy pro sekci k podpisu a podány informace k vyúčtování

K bodu 3. programu - Informace z RV NNO 

Vystrčilová – byl odeslán po srpnové schůzce zápis, nikdo se s připomínkováním neozval
Rudolf – informoval, že zatím není žádná zpráva od p. Podlahy, nutno opět jej kontaktovat a sdělit
stanovisko
Šnajdrová  –  je  nominovaná do pracovní skupiny, zabývající  se vypracováním zákona o veřejné
prospěšnosti, pošle mailem členům předsednictva věcný záměr zákona

K bodu 4. programu  – Významný projekt 2010, PN a kofinancování
Rudolf – smlouva je podepsaná , mohou se již vyhlásit granty na PC a internet pro NO (zajistí Vystrčilová),

Kropáč - PN pro Přerov nebude řešeno přes UNO a město Přerov, zajistí z jiných dotačních titulů
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K bodu 5. programu – Konference o daňových asignacích

Šnajdrová – je možno uspořádat mezinárodní konferenci o daňových asignacích a získat na ni

finance z projektu Česko-polského fóra, 

Rudolf – navrhuje, aby proběhla samostatná schůzka ohledně programu a zajištění hostů a

přednášejících, do  poloviny října podat žádost do výzvy, hlavní organizátor - Šnajdrová,ostatní –

Vystrčilová, Rudolf, Podlaha, proveden předběžný nástřel rozpočtu, hostů, účastníků, zajištění

termínu 28.4.2011 v RCO v kongresovém sále, občerstvení, materiály, tlumočení

K bodu 6. programu – Vyúčtování projektu VP 2009
Vystrčilová  –  vyúčtování  v pořádku  odevzdáno  na  krajský  úřad,   zároveň  se připravuje  vyúčtování  pro
město Olomouc a NF OKNO

K bodu 7. programu - Semináře na podzim 2010
Vystrčilová  –  ve spolupráci s p.Šnajdrovou připravena  tabulka aktuálních seminářů  UNO,  rovněž  řešena
úprava webu UNO,  aby se  dalo přihlašovat  se přes internetové  stránky,  do konce  roku zatím od  května
naplánováno 23 seminářů
Šnajdrová – získala finance z grantu OK na lektorné pro semináře, tudíž je možno zrealizovat více seminářů
než je plánováno

K bodu 8. programu – Kotlík
Beil, Šnajdrová – Olomoucká sekce připravuje „kotlík“, v této fázi jsou pozvaní lídři sedmi politických stran.
Účast  přislíbil  p.  Rozbořil  z ČSSD,  p.  Šnevajs  z KDU-ČSL,  p.  Vlach  z TOP 09,  primátora  Novotného
prozatím nelze přes asistentku nakontaktovat, z KSČM a Věcí veřejných přislíbili účast někoho z kandidátů,
Strana zelených se neozvala. Letáky po dohodě vytiskne OLC, pí Šnajdrová se domluví s p. Pokorným.

K bodu 9. programu Různé

…pokud něco někdo máte-doplňte….

Jednání ukončil p. Rudolf v 18:45 hod. a poděkoval všem přítomným za účast.

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 7. října 2010 od 16 hod na
KÚ č. 320, od 15 hodin schůzka s     PN.  

Ing. Jiří Rudolf
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